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Provinciale Staten
Zaaknummer: 404781 

Vragen van statenleden Ralph van Hertum  en Roy Zeilstra  (PvdA-GroenLinks) 
ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2024 nummer 067. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Erfgoed-
app Zeeland : 

(ingekomen: 9 februari 2024)

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

1. Vindt GS het, net als onze fractie, van belang
dat de informatie over ons erfgoed op een
eenvoudige manier voor (beoogde) bezoekers
en inwoners beschikbaar is? Graag een
toelichting.

1. Ja, informatie beschikbaar stellen over het
Zeeuwse erfgoed draagt bij aan begrip, kennis
en plezier. De bereikbaarheid en beleefbaarheid
van erfgoed staan ook centraal beschreven in
het Koersdocument Cultuur en Erfgoed. Om
dezelfde reden 1.hebben we ook in het
bestedingsplan Erfgoed 2024 middelen geraamd
voor communicatie en educatie.

2. Is GS het met ons eens dat een erfgoedapp
een aanwinst en aanvulling kan zijn voor onze
inwoners en (beoogde) bezoekers? Graag een
toelichting.

2. Een app gericht op het erfgoed in Zeeland
kan in theorie een aanwinst en aanvulling zijn
voor inwoners en (beoogde) bezoekers. In
navolging op de Vlaamse ErfgoedApp zullen
daarmee lokale gemeenschappen ondersteund
moeten worden rond educatie en technische
ondersteuning. Tegelijkertijd is het ontwikkelen –
en met name onderhouden – van een app
kostbaar en tijdrovend.

Erfgoed Zeeland heeft contact gehad met het 
Vlaams steunpunt voor cultureel erfgoed, dat de 
ErfgoedApp voor Vlaanderen/Brussel heeft 
ontwikkeld. Het uitrollen van de ErfgoedApp kan 
alleen in Zeeland als er een duidelijke Vlaamse 
component in zit en met Vlaamse partners wordt 
samengewerkt. Naar het oordeel van het 
steunpunt en naar oordeel van EZ is nationale 
schaal nodig om optimaal van een dergelijk 
medium gebruik te kunnen maken en de 
continuïteit, kwaliteit en doorontwikkeling te 
borgen. 

3. Is GS bereid te onderzoeken of ook voor
Zeeland een dergelijke erfgoed-app te realiseren
is? Graag een toelichting

3. Ja.
Enkele jaren geleden is een motie ingediend
over een cultuurapp met een gelijke strekking.
Hier is om financiële redenen geen gevolg aan
gegeven. Zie ook het antwoord op vraag 2
(schaalgrootte en aanpak project ) Maar deze
app ging over het aanbod cultuurbreed, dus ook
het aanbod rond evenementen, voorstellingen
etc.



 

 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

Specifiek op erfgoed gericht zijn er momenteel 
digitale ontwikkelingen rondom collectiebeheer, 
maar ook projecten met QR codes bijvoorbeeld. 
In het algemeen is het anno 2024 zo dat het 
ontwikkelen van een app niet altijd het meest 
logische instrument hoeft te zijn voor het             
(digitaal) beter ontsluiten van beschikbare 
informatie.  Mensen (ver) leiden naar 
toegankelijke platforms en sites via gerichte 
sociale media en marketing kan ook een 
methodiek zijn.  
We zijn ons aan het oriënteren op het verder 
ontwikkelen van de mogelijkheden hierin en de 
kosten daarvan.   

MIDDELBURG, 5 maart 2024 

Namens fractie: PvdA-GroenLinks 
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